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Idrættens Hus, 10. februar 2017 
 

 

BESTYRELSESMØDE 

Torsdag 2. februar 2017 kl. 17.00 
 
 
Deltagere: Ernst Knudsen, Per Hagbard, Mie Holck, Villy Rosendahl-Kaa, Henning Gade, Tobias 

Harpsøe og Christina Cassone (referent) 
Afbud:   
 
 

0 Velkomst, mad og dagsorden 

  

1 Protokol 

Best. 
 
UU 
 
TU 

i.a.b. 
 
Referat fra 10/1 og 7/12 er uploadet på hjemmesiden. 
 
Der har ikke været TU-møde siden sidste bestyrelsesmøde. Næste møde er 2. marts. 
 

2 Orientering formand 

  
Forbereder sig mentalt til rep.møderne. 
Det er lidt problematisk at forbundets rep.møde ligger på en travl weekend i vores kreds (GP 
Finaler, SM i kids samt KP finaler dagen før). Det kan give udfordringer for visse klubber og 
ledere. 
 

3 Orientering best.-medlemmer 

 
UU 
Per 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
TU 
Ernst 
 
 
DU 
CC/Villy 
 
FU 
 
BUSG 
Henning 

 
Vi har kigget på tallene for efteråret 2016. Der er nogle levels der falder igennem. Vi vil kigge 
på det ift. medlemstallene når de kommer: er der færre børn eller tager de mindre ud til 
stævner? 
Vi vil gerne holde et Påske GP 23/4 (ligesom vi holdt i Julen hvor vi laver noget andet end den 
klassiske turneringsform).  
Vi regner med at holde et netværksmøde for de unge parallelt med det almindelige 
netværksmøde for klublederne (det forbundet holder). 
Vi mangler et medlem i UU. 
Tobias vil prøve at sende en ansøgning til Nordea Fonden ifm. en aktivitet med unge 
ledertalenter. 
 
Vi har ikke holdt møde siden sidste bestyrelsesmøde. Der har været nogle få nye hold (1 
dame- og 2 herrehold) og en enkel trækning i HS2. Turneringen kører fint. Små sager men 
ikke noget alarmerende. 
 
Der er blevet holdt påsætningsmøde 26. januar. 
 
 
i.a.b. 
 
Der skulle kommenteres på 4 strategier fra forbundet som skal sendes til DIF som en 
ansøgning til DIF-midler. Det er ærgerligt at man bliver involveret så sent i processen. Undrer 
sig over at den ene strategi er TV-udstyr, men der er ingen strategi på udvikling på klubniveau. 
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Derudover har Henning fået et udkast til budget: uddannelse, beach og B&U. 3 områder der 
viser et underskud på 300.000. Alle indtægterne er ikke taget med, og derfor giver det et 
mærkeligt billede da man ser kun en del af det samlede regnskab. 
 
Henning kan ikke tage til næste BUSG møde. Så hvis der er andre der kan tage til det, vil vi 
høre om det er muligt at sende en suppleant. 
 

4 Orientering sekretær 

 i.a.b. 

5 Økonomi 

  
Budget 2017 
 
Indtægter 
Teenstævner reguleres ned ift. 2016 tallene. 
Kidsstævner reguleres ned da vi planlægger at sænke prisen for kidsstævner fra 200,- til 150,- 
Kontingenter reguleres ned ift. 2016 tallene.  
 
Udgifter 
GP præmier reguleres op ift. de sidste regnskaber og f.eks. arrangementer som GP jul. 
SM-Kval præmier reguleres op ift. de sidste regnskaber. 
 
Regnskab 2016 
 
Godt regnskab med et fint overskud. Egenkapitalen er på et passende niveau. 
 
Vi har en indtægts- og udgiftspost for kredsholdslicensen. 
Lønposten er steget. CC gik op i timer primo 2016 samt der var lønregulering for CC og HEP. 
 
Vi sletter posten Beach ungdom da vi ikke har haft aktiviteter på den post i nogle år. 
 
Bøder 
Diskussion om bøderne ift. dommerne. Lige nu tages der stikprøver, med særligt fokus på DS-
kampene da det er den højeste rækker og kræver mere af dommerne. 
Vil en mere konsekvent gennemgang af kampskemaerne og udsending af bøder ift. 
dommerne, skubbe klubberne til at holde dommerkurser og på den måde få flere uddannede 
dommere i klubberne og i kredsen? 
Skulle vi droppe dommerprojektet som det er nu og bruge pengene på at oprette gratis 
dommerkurser for at sætte processen i gang? 
Kunne man foreslår at man kunne holde et dommerkursus for de ældre TC-spillere på TC.-
campen? 
Der arbejdes på volley-talenter, ledertalenter osv… kunne vi prøve at fremhæve 
dommertalenter? 
Diskussionen kunne tages op til rep.møde. 
 

6 Bestyrelsen 

  
Vi skal finde et medlem til bestyrelsen og til UU. 
Tobias laver et oplæg til et opslag så vi kan sende ud på FB, hjemmeside m.m. 
 
Protestkomité: Tobias tager Simons plads. 
 

7 Rep.møder 

 Volleyball Danmark: 7. maj 
Deltagere fra SVBK: Per, Henning, Tobias. Ernst overvejer 
 
SVBK: 3. maj i Taastrup IC. 
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8 Næste møde 

  
28. marts 2017 kl. 17.00 
 

9 Evt. 

  
Vi har fået en mail en opfordring om at lave tema camps for seniorspillere. 
Vi vil prøve at starte med en hævercamp til seniorspillere – ultimo marts/primo april. 
 
To-do liste: 
FU: Sende forslag til revisormøde 
UU: GP finaler – medaljer/pokaler – hvem kan tage den 7. maj? 
 

 
 
Venlig hilsen, 
 
Christina 


